
Remove Monthly Service Fees for Local Citibanking and Citi Priority Clients

In order to allow more clients to enjoy Citibank’s basic banking services, the monthly service fees will be waived for 

local Citibanking and Citi Priority clients, with effect from August 1, 2019.

* Existing minimum “Average Daily Combined Balance” requirements and monthly service fees for Citigold, Citigold 

Private Client and International Personal Banking Clients remain unchanged.

© 2019 Citibank  Citi and Arc Design is a registered service mark of Citibank, N.A. or Citigroup Inc. Citibank (Hong Kong) Limited

If there are any discrepancies between English and Chinese versions, the English version shall prevail. 

 Account Fee changes 

Citibanking Remove current monthly service fee of HK$60 for Average Daily Combined Balance 

below HK$10,000 

Citi Priority Remove current monthly service fee of HK$120 for Average Daily Combined Balance 

below HK$500,000 



取消本地Citibanking理財及Citi Priority戶口服務月費

為了讓更多客戶可以使用花旗銀行的基本銀行服務，由2019年8月1日起，本行全面豁免本地Citibanking理財及

Citi Priority戶口服務月費。

 

* Citigold、花旗私人客戶業務及「國際個人銀行服務」現行之每日平均總結餘要求及服務月費維持不變。
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如中、英文版本有任何歧異，一概以英文版為準。

 戶口 收費更改 

Citibanking理財 取消每日平均總結餘少於HK$10,000所收取之HK$60服務月費 

Citi Priority 取消每日平均總結餘少於HK$500,000所收取之HK$120服務月費


